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ΕΡΩΤΗΣΗ 

  
 

Παρασκευή, 5 Ιανουαρίου 2024 
  
  
Προς τον Υπουργό Υγείας κο Άδωνι Γεωργιάδη 
  
 
Θέμα: «Ανάγκη άμεσης κάλυψης των κενών του Πολυδύναμου 

Περιφερειακού Ιατρείου Σκύρου και παροχής επιπλέον κινήτρων 

προς υπηρεσία σε άγονες και προβληματικές περιοχές» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Τις τελευταίες εβδομάδες, και μετά την παραίτηση της μοναδικής παιδιάτρου 

του Πολυδύναμου Περιφερειακού Ιατρείου, το νησί της Σκύρου βρίσκεται 

χωρίς παιδίατρο, είτε δημόσιας δομής είτε ιδιώτη. Η εξέλιξη αυτή έχει 

προκαλέσει ανησυχία στους κατοίκους, καθώς πριν την πρόσληψη της 

συγκεκριμένης ιατρού, η θέση παιδιάτρου ήταν κενή για τρία χρόνια.  

Ταυτόχρονα, τον Φεβρουάριο αναμένεται η παραίτηση ενός γενικού ιατρού, 

αφήνοντας ακάλυπτη τη θέση μιας εκ των βασικότερων ειδικοτήτων του 

Πολυδύναμου Περιφερειακού Ιατρείου.  
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Ακόμα μια βασική ειδικότητα που στερείται το Ιατρείο Σκύρου είναι αυτή του 

καρδιολόγου. Όπως κατανοείτε, οι προαναφερθείσες ειδικότητες είναι 

αναγκαίες σε μια περιοχή, χωρίς άλλη πρόσβαση σε δομή Υγείας.  

Παράλληλα υφίστανται κενά σε διοικητικό προσωπικό, καθώς οι δυο 

εργαζόμενοι σε θέσεις διοικητικών, έχουν αποχωρήσει λόγω συνυπηρέτησης, 

με αποτέλεσμα στο ΠΠΙ Σκύρου να μην υπάρχει πλέον κανένας διοικητικός 

υπάλληλος και οι διοικητικές εργασίες να διεκπεραιώνονται από το 

ιατρονοσηλευτικό προσωπικό.  

 

Κύριε Υπουργέ, η ανάγκη προκήρυξης των κενών θέσεων του Πολυδύναμου 

Περιφερειακού Ιατρείου Σκύρου είναι άμεση. Η αυτοθυσία, η επιμονή και η 

θέληση των εργαζομένων του Ιατρείο δεν επαρκούν για να καλυφθούν τα 

υπάρχοντα κενά. Απαιτείται και η απαραίτητη πολιτική βούληση. 

 

Όπως γνωρίζετε, η Σκύρος, παρόλο που ανήκει στις άγονες και προβληματικές 

περιοχές Α’ κατηγορίας, κατά το παρελθόν έχει αντιμετωπίσει προβλήματα 

στην κάλυψη των προκηρυχθέντων θέσεων, σύνηθες φαινόμενο, εξάλλου, 

στις απομακρυσμένες περιοχές της Ελληνικής Επικράτειας.  

Η ανάγκη παροχής επιπλέον κινήτρων ή η επανεξέταση των υπαρχόντων 

κρίνεται επιβεβλημένη, αν επιθυμούμε ως Κράτος να παρέχουμε στο σύνολο 

της χώρας ολοκληρωμένη Δημόσια Υγεία υψηλού επιπέδου. Βασικό κίνητρο 

κρίνεται η μοριοδότηση των ιατρών για μόνιμες θέσεις σε Νοσοκομεία της 

επιλογής τους, το δικαίωμα συνυπηρέτησης και για τους νοσοκομειακούς 

ιατρούς και ο διπλασιασμός του χρόνου εκπαιδευτικής άδειας για τους ιατρούς 

αυτούς. Ακόμα, το πρόβλημα στέγασης των νεοπροσληφθέντων ιατρών σε 

απομακρυσμένες περιοχές είναι βασικός λόγος ώστε να μην επιλέγονται οι 

περιοχές αυτές από ιατρούς κατά τη διαδικασία των προκηρύξεων. Η κρατική 

υποστήριξη στην εύρεση στέγης και η παροχή στεγαστικού επιδόματος ή 

επιδότησης ενοικίου μπορεί να λειτουργήσει ως επιπρόσθετο κίνητρο στην 

κάλυψη των κενών θέσεων. Αντίστοιχα, λύσεις οφείλουν να δοθούν στα 

προβλήματα μετακίνησης των ιατρών που υπηρετούν σε άγονες περιοχές και 

των οικογενειών τους, με την κάλυψη των εξόδων μετάβασης στον τόπο 



καταγωγής τους μια φορά μηνιαίως. Επιστημονικά και εκπαιδευτικά κίνητρα 

προς τους ιατρούς αυτούς, όπως η κάλυψη των εξόδων για τη συμμετοχή σε 

πανελλήνια επιστημονικά συνέδρια και μετεκπαιδευτικά σεμινάρια θα 

συνδράμουν ουσιαστικά στην κάλυψη των κενών θέσεων.  

 

Κύριε Υπουργέ 

 

Επειδή οι κάτοικοι της Σκύρου δικαιούνται την πρόσβαση σε κάθε βασική 

ιατρική ειδικότητα, όπως αυτή του παιδιάτρου, του γενικού ιατρού και του 

καρδιολόγου  

Επειδή το Πολυδύναμο Περιφερειακό Ιατρείο Σκύρου οφείλει να λειτουργεί 

άψογα και απρόσκοπτα 

Επειδή τα προβλήματα κάλυψης κενών θέσεων είναι κοινό πρόβλημα για την 

πλειονότητα των άγονων και προβληματικών περιοχών 

 

Ερωτάσθε 

 

1. Πόσο σύντομα προτίθεται το Υπουργείο να προκηρύξει την πλήρωση των 

κενών θέσεων στο Πολυδύναμο Περιφερειακό Ιατρείο Σκύρου; 

 

2. Πόσο σύντομα θα καλυφθούν τα κενά σε διοικητικό προσωπικό ώστε το 

ιατρονοσηλευτικό προσωπικό να αφοσιωθεί απρόσκοπτα στο λειτούργημά 

του; 

 

3. Σε ποιες ενέργειες θα προβεί το Υπουργείο ώστε να δοθούν περαιτέρω 

κίνητρα στους ιατρούς ώστε να επιθυμούν να υπηρετήσουν σε άγονες και 

προβληματικές περιοχές; 

      Η ερωτώσα βουλευτής 

  

 Καζάνη Αικατερίνη                  




